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Only the astronauts with the unique experience of “home coming” that other human beings do not have, are 

qualified to tell how great it is for them without a meal that flow away from them, feel what a breeze would 

like again, tell what the grasses smell like again, pat their dogs and can talk to their parents face to face. It is 

so powerful and overwhelming!

只有宇航員擁有其他人類所沒有的獨特「回家」體驗，才有能語嘆一頓不會漂離的飯、可再次感受一陣微風、

再能說出青草的氣味、拍拍他們的愛犬及可以和父母面對面交談的感覺。這是多麼令人震撼和感動！ 

Nicole Stott (104 days in space): Seeing the earth from space make me think of myself 

and everybody else that I share the planet with — earthlings.

妮科爾 •斯托特（在太空104天）：從太空觀看地球，讓我頓悟到我與其他所有地球人是一

起分享這個行星。

Jerry Linenger (143 days in space): after that space experience, being back on the land, I 

think what really rocked me is just gratuity. How good we have on the earth!

傑瑞 •林恩格（在太空143天）：在那次上太空體驗後，回到土地時，我覺得被震撼的只有

是感恩。地球給予我們的事物是多美好！

Jeff Hoffman (50 days in space): This is our home — the only place we got. It is 

one strange rock because it is ours, we are here, yet we don’t know of any other 

places in the universe that can support lives. We are very lucky to have it as our 

home. There is no place like home!

傑弗利 •霍夫曼（在太空50天）：這是我們的家 — 我們唯一擁有的地方。這是一個

非凡的地球，因為它是我們的，我們身處這裡，而我們尚未知道宇宙有否別處能滋

養生命。我們很幸運能把它作為我們的家，哪裡也不如自己的家！

Mae Jemison (8 days in space): Just physically leave the surface of the earth 

doesn’t mean you leave the earth because you are still part of the earth.

梅 •傑米森（在太空8天）：肉體上離開地球表面並不意味著你已離開地球，因為你

仍然是地球的一部分。

Will Smith: For thousands of years, may be tens of thousands of years, we look up and 

ask questions. Now, in first time in history, we have the opportunity to look down. The 

questions are difference, so are the answers. We can now literally see how fortunate we 

are to call this place home. It is complex, calibrate, interconnected, fine tune but fragile.

威爾 •史密斯：幾千年甚至幾萬年來，我們仰望尋問。如今，歷史的首次，我們有機會

俯視。問題不同了，答案也不相同。我們現在是真的很幸運，我們能稱這個地方為家。

它是複雜的、精準的、互聯的、細緻的，但也是脆弱的。
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